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2024 Mart ayında yapılacak yerel seçimlerde siyasi 
partilerdeki adaylık başvuruları sürüyor. Başvurular 
düzenlenen basın toplantısıyla kamuoyuna duyurulu-
yor. CHP’ da ise nedendir bilinmez bir gariplikler var. 

Zira CHP eski Milletvekili Özkan Yalım’ın Uşak Belediye Başkan aday-
lığı için çalışmalar yaptığını cümle alem biliyor iken, başkan adaylığı 
başvurusu neden gizlendi.

Abdurrahman Yavuz
UŞAK CHP’DE SKANDAL

 ÜSTÜNE SKANDAL !
BJK eski Kulüp Başkanı Fikret Orman, katıldığı te-
levizyon proğramında şimdiki Başkan Ahmet Nur 
Çebi’yi suçlayarak Uşak ziyaretindeki kumpas 
kurulduğunu iddia etti.Beşiktaş Jimnastik Kulü-
bü Eski Başkanı Fikret Orman Sport Digital’de 
yayınlanan programda Fırat Günayer, Sercan 
Dikme ve Ertan Süzgün’ün konuğu oldu.BJK eski 
Kulüp Başkanı Fikret Orman, katıldığı televizyon 
proğramında şimdiki Başkan Ahmet Nur Çebi’yi 
suçlayarak Uşak ziyaretindeki yaşadığı çarpıcı 
anları anlattı..

Uşak Aile ve Sosyal Hizmetler İl Müdürü Zekai İnan, 3 Aralık Dünya Engelliler Günü nedeniyle dü-
zenlenen etkinliklerde açıklamalarda bulundu. İşte detaylar...Uşak Aile ve Sosyal Hizmetler İl Müdürü 

Zekai İnan, 3 Aralık Engelliler günü nedeniyle 
düzenlenen programda müjdeyi verdi.
İnan, etkinlikte yaptığı konuşmada 2005 yılında 
çıkan kanunla birlikte engellilerin birçok hakla-
rının arttığını belirtti. 2010'da yapılan Anayasa 
değişikliği ile engellilere pozitif ayrımın tanın-
dığını vurgulayan İnan, il genelinde yapılan 
denetimler sonucunda kamuya açık alan ve 
binaların erişilebilir hale getirildiğini ifade etti. 
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UŞAK AK PARTİ’DE KADIN 
ADAYLAR ERKEKLERDEN  FAZLA

Uşak’ta yerel seçim heyecanı her geçen gün artarken siyasi partilerde belediye başkan adayları,Meclis 
adayları,İl Gnele Meclis adayları bir bir partilerine adaylık başvurusu yaparken Ak Parti’ de kadın 
adayların ön planda olduğu ortaya çıktı.AK Parti Uşak İl başkanlığı, İl genel Meclis ve belediye Meclis 
üyeliği için aday adayı olan kadınlar hakkında açıklamada  bulundu.

 “MHP OLARAK UŞAK’TAKİ 
YEREL SEÇİM TEKLİF 

GÖTÜRMEDİK, GÖTÜRMEYECEĞİZ”
MHP Uşak İl Başkanı Ümit 
Arslan,yaptığı açıklamada, 
yerel seçimler aday sıkıntı-
mız yoktur,Aksine yoğunluk 
yaşıyoruz. Bu konuda hiç 
kimseye teklif götürmedik, 
götürmeyeceğiz “dedi. 2024 
Yerel seçimleri için Milliyetçi 
Hareket Partisinin aday aday-
lığı sürecinin devam ettiğini 
belirten İl Başkanı Ümit Arslan, “31 Mart yerel seçimleri için hiç kimseye 
teklif götürmedik, götürmeyeceğiz. Milliyetçi Hareket Partisi’nin de asla 
aday sıkıntısı yoktur, olmayacaktır” dedi. MHP İl Başkanı Arslan, adaylık 
başvurularının 15 Aralık 2023 tarihine kadar süreceğini belirterek; “Aday 
adaylığı başvuru sürecinde yoğun bir süreç yaşıyoruz. Gerek Belediye Baş-
kanlığı adaylığı, gerekse İl Genel ve belediye meclisi adaylığı için yoğun bir 
başvuru bulunmaktadır. Sürecimiz tamamlandığında hepsinin duyurusunu 
gerçekleştireceğiz” dedi.

UŞAK'TA KADIN GİRİŞİMCİLER SAĞLIK BİLİNCİ İLE 
İŞ DÜNYASINA YÖN VERİYOR: BAĞIMLILIKLA 
MÜCADELE VE ERKEN TEŞHİS KAMPANYASI

Uşak Valisi Dr. Turan Ergün’ün eşi Hülya Ergün, 
UTSO kadın girişimciler kurulu üyeleri ile birlikte 
sağlık kampanyalarına katıldı.Uşak'ta Kadın Giri-
şimciler Sağlık Bilinci İle İş Dünyasına Yön Veriyor: 
Bağımlılıkla Mücadele ve Erken Teşhis Kampanyası
Uşak, tarihinde UTSO (Uşak Ticaret ve Sanayi Odası) 
Kadın Girişimciler Kurulu üyeleri, Uşak Valisi Dr. 
Turan Ergün'ün eşi Hülya Ergün ile birlikte Uşak Or-
ganize Sanayi Bölgesi'nde faaliyet gösteren firmalara 
yönelik bilgilendirme faaliyetlerine katıldı.

UŞAK MİLLETVEKİLİ KARAOBA İLE 
UŞAK ÜNİVERSİTESİ KAVGASI SÜRÜYOR 

CHP Uşak Milletvekili Dr. Ali Karaoba TBMM’de yaptığı basın açıkla-
masında  Uşak Üniversitesi hakkında yapmış olduğu açıklamasına Uşak 
Üniversitesi’nde bilim insanlarına kadro ve atama zulmü yapıldığını ,Uşak 
Üniversitesi’nin siyasetin merkezi olduğunu iddia etmişti. Bu iddialar üze-
rine Üniversite Senatosu da bir açıklamada bulunarak  iddialarının gerçeği 
yansıtmadığını belirterek ; "Karaoba, başta şehrimiz Uşak olmak üzere Tür-
kiye'yi bilim dünyasında temsil eden akademisyenlerimizden hak ettikleri 
kadro için her yıl farklı bir kriter istendiğini, doçentlik, profesörlük için tüm 
çalışmaları yapmış akademisyenlerin kriterler yüzünden kadrolarını alama-
dıklarını iddia etmiştir. Sayın vekilin üniversite kavramı ve üniversitelerin 
işleyişi hakkında fazla bilgisi olduğunu sanmıyoruz. 

UŞAK'TA ENGELLİLERE YÖNELİK SOSYAL DESTEKLER ARTIYOR: 
2 BİNDEN FAZLA KİŞİYE MAAŞ VERİLİYOR, ULAŞIM ÜCRETSİZ!

BJK ESKİ BAŞKANI ORMAN; “UŞAK’TA 
‘PARALAR NEREDE’ DİYE BAĞIRTTILAR”

FOX TV “EN HAMARAT BENİM” 
YARIŞMASI UŞAK BANAZ 
AHAT KÖYÜ'NDE ÇEKİLDİ!



MHP Uşak İl Başkanı 
Ümit Arslan,yaptığı 
açıklamada, yerel se-
çimler aday sıkıntımız 
yoktur,
Aksine yoğunluk yaşı-
yoruz. Bu konuda hiç 
kimseye teklif götür-
medik, götürmeyece-
ğiz “dedi. 2024 Yerel 
seçimleri için Milliyetçi 
Hareket Partisinin 
aday adaylığı sürecinin 

devam ettiğini belirten 
İl Başkanı Ümit Arslan, 
“31 Mart yerel seçimle-
ri için hiç kimseye teklif 
götürmedik, götürme-
yeceğiz. Milliyetçi Ha-
reket Partisi’nin de asla 
aday sıkıntısı yoktur, 
olmayacaktır” dedi. 

MHP İl Başkanı Arslan, 
adaylık başvurularının 
15 Aralık 2023 tarihine 

kadar süreceğini belir-
terek; “Aday adaylığı 
başvuru sürecinde 
yoğun bir süreç yaşı-
yoruz. Gerek Belediye 
Başkanlığı adaylığı, 
gerekse İl Genel ve be-
lediye meclisi adaylığı 
için yoğun bir başvuru 
bulunmaktadır. Süreci-
miz tamamlandığında 
hepsinin duyurusunu 
gerçekleştireceğiz” 
dedi.

“Türk ve Türkiye 
Yüzyılında Ülkesine 
ve Ülküsüne hizmet 
etmek istiyoruz”

MHP Uşak İl Başkanı 
Ümit Arslan yaptığı 
açıklamada "Milliyetçi 
Hareket Partisi olarak; 
Genel Başkanımız Sa-
yın Devlet Bahçeli'nin 
Liderliğinde, Türk ve 
Türkiye Yüzyılında 
Ülkesine ve Ülküsüne 
hizmet etmek isteyen 
tüm Ülküdaşlarımıza 
ve hemşerilerimize 
kapımız ve gönlümüz 
sonuna kadar açıktır. 
Fakat şunun bilinmesi-
ni de isteriz. Milliyetçi 
Hareket Partisi olarak 
31 Mart yerel seçimleri 
için hiç kimseye teklif 
götürmedik, götür-

meyeceğiz. Milliyetçi 
Hareket Partisinin 
de asla aday sıkıntısı 
yoktur, olmayacaktır. 

Gönüllülük esasına 
dayalı olarak isteyen 
herkes de aday aday-
lığı başvurusu yapma 

hakkına sahiptir” dedi. 
/ Feyzi Davulcu
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UŞAK AK PARTİ’DE KADIN ADAYLAR 
ERKEKLERDEN  FAZLA

Uşak’ta yerel seçim heyecanı her geçen 
gün artarken siyasi partilerde beledi-
ye başkan adayları,Meclis adayları,İl 
Gnele Meclis adayları bir bir partilerine 
adaylık başvurusu yaparken Ak Parti’ 
de kadın adayların ön planda olduğu 
ortaya çıktı.

AK Parti Uşak İl başkanlığı, İl genel Mec-
lis ve belediye Meclis üyeliği için aday 
adayı olan kadınlar hakkında açıklama-
da  bulundu.

Yapılan açıklama şöyle;” Uşak İl Ge-
nel Meclisi Üyeliği için Emel İtil, Uşak 
Belediye Meclis üyeliği için Aysel Gül, 

Fatma Akarca, Selime Baş Dahın , Betül 
Dinç, Sultan Erdemir -Suna Sönmez 
-Fatma Akarca, Sivaslı Belediye Meclis 
üyeliği için Gülay Küçükgöl olmak üzere 
8 kadın aday başvuru dosyalarını teslim 
etmişlerdir. Ak Parti Uşak teşkilatı olarak 
2024 Yılı Yerel Seçimleri için tüm kadro-
larımızla hazırlanıyoruz. 

Adaylık başvurusunda bulunan kadın 
adaylarımıza hayırlı olsun.Ak Parti ola-
rak kadın adaylarımızın yerel yönetim-
lerde daha çok yer almasını istiyoruz.”  / 
Feyzi Davulcu

 “MHP OLARAK UŞAK’TAKİ YEREL SEÇİM 
TEKLİF GÖTÜRMEDİK, GÖTÜRMEYECEĞİZ”

UŞAK'TA KADIN GİRİŞİMCİLER SAĞLIK BİLİNCİ İLE 
İŞ DÜNYASINA YÖN VERİYOR: BAĞIMLILIKLA 
MÜCADELE VE ERKEN TEŞHİS KAMPANYASI

Uşak Valisi Dr. Turan 
Ergün’ün eşi Hülya Ergün, 
UTSO kadın girişimciler ku-
rulu üyeleri ile birlikte sağ-
lık kampanyalarına katıldı.

Uşak'ta Kadın Girişimciler 
Sağlık Bilinci İle İş Dünyası-
na Yön Veriyor: Bağımlılıkla 
Mücadele ve Erken Teşhis 
Kampanyası
Uşak, tarihinde UTSO (Uşak 
Ticaret ve Sanayi Odası) 
Kadın Girişimciler Kurulu 
üyeleri, Uşak Valisi Dr. Turan 
Ergün'ün eşi Hülya Ergün ile 
birlikte Uşak Organize Sanayi 
Bölgesi'nde faaliyet gösteren 
firmalara yönelik bilgilendir-
me faaliyetlerine katıldı.

Bu etkinlik, Uşak'ın sosyal so-
rumluluk projelerine katkıda 
bulunan güçlü bir kadın giri-
şimci ağına sahip olduğunu 
bir kez daha ortaya koymuş 

oldu.Kampanya kapsamında, 
özellikle Kades (Kadın Destek 
Merkezi) öncülüğünde yürü-
tülen bağımlılıkla mücadele 
ve kanserde erken teşhisle 
ilgili bilgilendirme faaliyet-
leri, Uşak Organize Sanayi 
Bölgesinde faaliyet gösteren 
şirket çalışanlarına yönelik 
olarak gerçekleştirildi. Kadın 
Girişimciler Kurulu üyeleri, 

iş dünyasında kadınların 
güçlenmesine yönelik proje-
lerde öncü bir rol üstlenirken, 
toplum sağlığını iyileştir-
meye yönelik kampanyalara 
da aktif bir şekilde katılım 
gösteriyor.
Hülya Ergün'ün himayesinde 
gerçekleştirilen etkinlik, iş 
dünyasıyla sosyal sorumluluk 
projelerini bir araya getirerek, 

toplumun farklı kesimlerine 
ulaşma amacını taşıyor. Bu 
tür etkinlikler, sadece ku-
rumsal sorumluluk bilincini 
artırmakla kalmayıp aynı 
zamanda sağlık konularında 
farkındalık yaratma amacına 
da hizmet ediyor. / Özel Ha-
ber Feyzi Davulcu
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2024 Mart ayında ya-
pılacak yerel seçimler-
de siyasi partilerdeki 
adaylık başvuruları 
sürüyor. Başvurular 
düzenlenen basın 
toplantısıyla kamu-
oyuna duyuruluyor. 
CHP’ da ise nedendir 
bilinmez bir gariplik-
ler var. Zira CHP eski 
Milletvekili Özkan 
Yalım’ın Uşak Beledi-
ye Başkan adaylığı için 
çalışmalar yaptığını 
cümle alem biliyor 
iken, başkan adaylığı 
başvurusu neden giz-

lendi. 22.Kasım.2023 
tarihinde CHP İl 
Başkanlığı’na başvuru 
dosyasını sunduğu 
anlaşılan Özkan Yalım 
‘ın neden böyle bir yol 
izlediği bilinmiyor. 
10 Gün Önce Adaylık 
Başvurusu Var ,Açık-
lama Yok.
Başvuru dosyasında 
Uşak İl Başkanı Sevinç 
Yazgan’ın ismi ve im-
zası varken, neden bu 
başvuru kamuoyun-
dan gizleniyor. Uşak 
medyasına hemen 
her fırsatta haber olan 
Özkan Yalım, sadece 
Uşak ile ilgili değil , 
yeri geldiğinde Türki-

ye’nin başka illerinde 
meydana gelen olayla-
rı da paylaşıyor iken, 
adaylık başvurusunu 
neden paylaşmadı. 
Aradan 10 gün geçtik-
ten sonra Özkan Yalım 
bir internet sitesi aracı-
lığıyla adaylık baş-
vurusunu duyurma 
gereğini neden duydu. 
Bu ve benzeri soruları 
çoğaltabiliriz.
Kısacası sözde ba-
sın özgürlüğü başta 
olmak üzere, hak, 
hukuk, adalet slogan-
larıyla yola çıkan,ye-
rel medyaya önem 
verdiklerini açıklayan  
CHP’deki bu anlaşıl-

maz çelişkiler, Uşak 
medyasını hafife alma 
anlamına gelmiyor 
mu?
Adaylık başvuruların-
da il binasında verilen 
fotoğraflarda bile aday 
adayları arasında bir 
ayrımcılık yapıldığı  
görülürken, teşkilatın 
bu dağınıklık içinde 
nasıl belediye seçimle-
rinde başarılı olacağı 
merak konusu. 
Her seçim döneminde 
olduğu gibi medya-
da şimdiden herkes 
kendine göre adaylar 
arasında anket çalış-
maları yayınlıyor, algı 
oluşturulmaya çalışı-

lıyor. Burada önemli 
olanın adayların hangi 
projelerle hazırlandığı-
nın bilinmesi değil mi?
Bu konuda CHP 
Belediye Başkan adayı 
olan Mimar Çağlar 
Samancı’dan başka 
projelerini açıklayan 
yok.  Samancı ‘Tari-
hi dokuyu Birlikte 
Koruyacağız’ ‘Uşaks-
por’u Geri Alacağız’ , 
‘Murat Dağı’nı Birlikte 
Koruyacağız’, ’İmar 
Sorunlarını Birlikte 
Çözeceğiz’ gibi görüş 
ve düşüncelerini sos-
yal medya hesabından 
paylaştığı için biliyo-
ruz. Gerçi o da başvu-

rusunu basın açıkla-
masıyla  değil, sosyal 
medya hesabından 
duyurarak yapmıştı 
ama diğer adaylardan 
en azından bir adım 
önde ,anlaşılabilir bir 
yol izliyor.

Özkan Yalım’ın şim-
diki Milletvekili iel il 
Başkanıyla, ilçe başka-
nıyla arası limoni

Ama değişimden yana 
olmayan Kılıçdaroğ-
lu’nu destekleyen, 
Uşak Millletvekili Ali 
Karaoba ile birlikte ha-
reket eden İl Başkanı 
Sevinç Yazgan’ın eski 

Milletvekili Özkan 
Yalım ile aralarının 
limonu olduğunu 
sağır sultan bile duy-
du. Biliyoruz. Özkan 
Yalım’ın Uşak’ta ön 
seçim ile adayın belir-
lenmesi için girişim-
lerde bulunduğunu 
da biliyoruz. Bilme-
diğimiz Milletvekili 
ile İl Başkanı ve İlçe 
Başkanıyla ters düşen, 
yıldızları barışmayan 
Özkan Yalım’ın aday-
lık sürecinde nelerin 
döndüğü…

Abdurrahman Yavuz

UŞAK CHP’DE SKANDAL ÜSTÜNE SKANDAL !

UŞAK MİLLETVEKİLİ KARAOBA İLE 
UŞAK ÜNİVERSİTESİ KAVGASI SÜRÜYOR 

CHP Uşak Milletvekili Dr. Ali Karaoba 
TBMM’de yaptığı basın açıklamasında  
Uşak Üniversitesi hakkında yapmış ol-
duğu açıklamasına Uşak Üniversitesi’nde 
bilim insanlarına kadro ve atama zulmü 
yapıldığını ,Uşak Üniversitesi’nin siyase-
tin merkezi olduğunu iddia etmişti. 

Bu iddialar üzerine Üniversite Senatosu 
da bir açıklamada bulunarak  iddialarının 
gerçeği yansıtmadığını belirterek ; "Ka-
raoba, başta şehrimiz Uşak olmak üzere 
Türkiye'yi bilim dünyasında temsil eden 
akademisyenlerimizden hak ettikleri kadro 
için her yıl farklı bir kriter istendiğini, 
doçentlik, profesörlük için tüm çalışmaları 
yapmış akademisyenlerin kriterler yü-
zünden kadrolarını alamadıklarını iddia 
etmiştir. Sayın vekilin üniversite kavramı 
ve üniversitelerin işleyişi hakkında fazla 
bilgisi olduğunu sanmıyoruz. Eline tutuş-
turulan böyle bir metni araştırmaksızın 
TBMM'de okumasının büyük bir talihsizlik 
olduğunu düşünüyoruz. Her üniversitede 
olduğu gibi üniversitemizde de kendine 

özgü yükseltme ve atama kriterleri vardır. 
Dolayısıyla akademisyenlerimizin belirle-
nen kriterlere uyarak hak edecekleri akade-
mik unvanlara ulaşmaları gerekmektedir." 
Şeklinde açıklamada bulunmuştu.

Bu açıklamadan sonra CHP Uşak Millet-
vekili Ali Karaoba  Türkiye Büyük Millet 
Meclisi’nde yaptığı konuşmasında  Uşak 
Üniversitesi’ne şu soruları sordu;
1- Uşak Üniversitesi’nin  2018-2023 yılları 
arasında YÖK’ten aldığı kadrolar nelerdir? 
Bu kadrolara hangi kriterlere göre  atama-
lar yapılmıştır?
2- Koşulları sağladığı halde henüz atama 
ve yükselmeleri yapılmamış akademisyen-
lerin sayısı ve bekleme süreleri ne kadar-
dır?
3 - Atama ve yükselme kriterleri neden bu 
kadar sık değiştirilmektedir?
4 - Üniversitenin aleyhine sonuçlanan dava 
sayısı ne kadardır? Bur kararlar nelerdir? 
Bu kararlardaki kamu zararı ne kadardır? 
YÖK bununla ilgili olarak bir soruşturma 
açmış mıdır?

5 - Bu tarihlerde üniversitede yürütülen 
TÜBİTAK, Avrupa Birliği, Birleşmiş Millet-
ler Proje sayısı kaçtır?
6- 1416 Sayılı MEB Bursuyla yurt dışında 
eğitim alıp Uşak’ta göreve başlayan aka-
demisyen sayısı kaçtır? Bunların kaç tanesi 
Uşak Üniversitesi’nde kalmıştır, kaçını yurt 
dışına kaçırtmışsınızdır?

7-  Yurt dışından araştırma teklifi, burs, 
doktora sonrası çalışma imkanı bulan kaç 
akademisyene izin verilmemiştir?
8- Uşak Üniversitesi’nde son 10 yılda istifa 
eden akademisyen sayısı kaçtır? 13 B ile 
uzaklaştırılan akademisyen sayısı kaçtır? / 
Feyzi Davulcu

KREMLİN: AB'NİN UKRAYNA'YA MADDİ 
DESTEK SAĞLAMASI ZORLAŞIYOR

Kremlin Sözcüsü Dmitriy Peskov, Avrupa 
Birliği’nin (AB) Ukrayna’ya maddi destek 
sağlamasının zorlaştığını söyledi.

Peskov, başkent Moskova'da güncel 
konulara dair gazetecilere açıklamalar-
da bulundu.Financial Times gazetesinin, 
AB'de Ukrayna'ya maddi destek sağlanma-
sı konusunda anlaşmazlıklar bulunduğu 
yönündeki haberini değerlendiren Peskov, 
AB'nin Ukrayna'ya maddi destek sağlama-
sının zorlaştığını belirtti.

Peskov, "Onların (Avrupalılar) Ukrayna'ya 
boşa para vermesi zorlaşıyor. Bize gelince, 
özel askeri operasyon devam edecek. Bizim 
ekonomi, özel askeri operasyonun koşulla-
rına uyum sağladı." dedi.Çin'in ABD'ye ait 
savaş gemisinin Güney Çin Denizi'nde kara 
sularını ihlal ettiği yönündeki açıklamasını 
değerlendiren Peskov, "Hiçbir kışkırtıcı 
eylemi olumlu karşılamıyoruz. Karşılıklı 
saygı ve istikrarın artmasını sağlayan her 
türlü adımı memnuniyetle karşılıyoruz." 
ifadesini kullandı. / AA
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UŞAK'TA ENGELLİLERE YÖNELİK SOSYAL DESTEKLER ARTIYOR: 
2 BİNDEN FAZLA KİŞİYE MAAŞ VERİLİYOR, ULAŞIM ÜCRETSİZ!

Uşak Aile ve Sosyal Hizmetler İl Müdürü 
Zekai İnan, 3 Aralık Dünya Engelliler 
Günü nedeniyle düzenlenen etkinlikler-
de açıklamalarda bulundu. İşte detaylar...

Uşak Aile ve Sosyal Hizmetler İl Müdü-
rü Zekai İnan, 3 Aralık Engelliler günü 
nedeniyle düzenlenen programda müjdeyi 
verdi.

İnan, etkinlikte yaptığı konuşmada 2005 
yılında çıkan kanunla birlikte engellilerin 
birçok haklarının arttığını belirtti. 2010'da 
yapılan Anayasa değişikliği ile engellilere 
pozitif ayrımın tanındığını vurgulayan 
İnan, il genelinde yapılan denetimler 
sonucunda kamuya açık alan ve binaların 
erişilebilir hale getirildiğini ifade etti. Bu 

kapsamda Uşak'ta bulunan 17 kuruluşa 
Erişilebilirlik Belgesi verildiğini belirtti.

Sözlerine şöyle devameden Zekai İnan, 
Kasım 2023 tarihi itibariyle il genelinde 
2031 engelli bireyin yakınlarına evde bakım 
ücreti ödendiğini açıkladı. Bu sayede en-
gelli bireylerin aileleriyle birlikte yaşayarak 
bakımlarının sağlandığını ifade etti. Ayrıca, 
Uşak'ta 2219 engelli vatandaşa engelli ma-
aşı verildi. Ulaşımda da engellilere yönelik 
önemli bir destek sağlandı.

Zekai İnan, Türkiye genelinde 2014 yılın-
dan itibaren engelli ve 65 yaş üstü bireylere 
şehir içi toplu ulaşımın ücretsiz olduğu-
nu söyledi. Bu uygulama kapsamında 
belediye ve denetimindeki toplu taşıma 

araçlarından engelli vatandaşların ücretsiz 
hizmet aldığını belirtti. İnan, bu tür sosyal 
desteklerin engelli bireylerin yaşamlarını 
kolaylaştırmak adına önemli olduğunu 

vurgulayarak, toplumda engellilere yönelik 
farkındalığın arttırılması gerektiğini ifade 
etti. / Feyzi Davulcu

FOX TV “EN HAMARAT BENİM” YARIŞMASI 
UŞAK BANAZ AHAT KÖYÜ'NDE ÇEKİLDİ!

FOX TV'nin izleyiciyle buluşturduğu po-
püler yarışma programı "En Hamarat Be-
nim", bu sefer Uşak'ın Banaz ilçesine bağlı 
Ahat Köyü'nde gerçekleştirilen çekimlerle 
ekranlara gelecek.

En Hamarat Benim Uşak Banaz Ahat Köyü 
Ne Zaman Yayınlanacak?
Sunuculuğunu Kadir Ezildi'nin üstlendiği 

program, 04 Aralık 2023 Pazartesi günü 
FOX TV ekranlarında seyirciyle buluşacak.

Ahat Köyü meydanındaki geleneksel yö-
rük çadırında başlayan çekimler, bir hafta 
boyunca devam etti. Çekimler sırasında, 
köydeki yerel mutfağın eşsiz lezzetleri 
tanıtılarak, köy sakinleri çeşitli yöresel 
yemeklerle yarıştı.

Birinciye 50.000 TL Ödül
Ayrıca, çeşitli aktivitelerin ve yarışmala-
rın da düzenlendiği çekimlerde finalde 
birinci olan kişi, 50.000 TL'lik ödülün sahibi 
olacak.
Hafta boyunca gerçekleştirilen etkinliklerle 
birlikte, Ahat Köyü'nün doğal güzellikleri 
ve kültürel zenginlikleri izleyicilere detaylı 
bir şekilde tanıtılacak.

Program, hem yöresel mutfakları keşfet-
mek isteyenlere ilham kaynağı olacak hem 
de Ahat Köyü'nü izleyicilere farklı bir 
perspektiften sunarak Türkiye'nin kültü-
rel çeşitliliğini yansıtacak. "En Hamarat 
Benim" programının Ahat Köyü çekimleri, 
izleyicilerden büyük ilgi bekliyor. / Feyzi 
Davulcu

NÜKLEER ENERJİ YEŞİL DÖNÜŞÜM 
SÜRECİNDE KİLİT ROL OYNAYACAK

İlk nükleer reaktörünü gelecek yıl devreye 
almayı planlayan Türkiye'nin bu alandaki 
hedeflerini AA muhabirine değerlendiren 
Akyener, nükleer enerji santrallerinin diğer 
kaynaklara göre avantajlı olduğunu ifade 
etti.
Akyener, ülkede enerji talebinin giderek 
artacağına işaret ederek, elektrikli araçların 
yaygınlaşmasıyla birlikte enerji talebinin 
karşılanmasında nükleer enerjinin önemli 
rol oynayacağını söyledi.Elektrik tüketi-
mi 1 birim olan hanelerin elektrikli araçla 
birlikte tüketiminin 4 birime çıkabileceğine 
işaret eden Akyener, "Bu, elektrik talebinin 
de çok ciddi anlamda artması anlamına 
geliyor. Yükselen enerji talebi, kapasite 
faktörü düşük olduğu için sadece güneş 
enerjisi santralleri (GES) ya da rüzgar 
enerjisi santralleri (RES) ile karşılanamaz." 
değerlendirmesinde bulundu.

Akyener, "Türkiye yenilenebilir enerji 
alanında büyük hamleler yapmaya devam 
edecek, ancak nükleersiz yeşil dönüşüm 
mümkün değil. Nükleer enerji santralleri 
kesintisiz baz yük ihtiyacını karşılayacak 
elektriği sağlayabiliyor. Bu sebeple nükleer 
enerjiye yüksek miktarda yatırım yapmak 
gerekiyor. Türkiye büyüme hedeflerinden 
de taviz vermeyecek. Ülkenin ciddi anlam-
da enerji açlığı var. Enerji açlığımızı kont-
rol altına alabilmek için nükleer olmazsa 
olmaz." değerlendirmesinde bulundu.
"Güneşin yerini mikro nükleer alabilir"
Yenilenebilir enerjide Türkiye'nin büyük 
potansiyeli bulunduğunu vurgulayan 
Akyener, söz konusu kaynakların verimini 
artırmak için depolama teknolojilerinden 
destek alındığını ifade etti.Akyener, depo-
lama teknolojilerine yoğun ilgi olduğuna 
dikkati çekerek, "Türkiye'de depolamalı 

GES ve RES kurulması için büyük talep 
oluştu. Bundan faydalanacaksınız tabii 
ama uzun vadeli projeksiyonlara baktığı-
nızda depolamanın da bir sınırı var." dedi.
Depolamaya rağmen güneşin kapasi-
te faktörünün düşük kaldığını belirten 
Akyener, bu aşamada 300 megavat kurulu 
güce kadar küçük modüler reaktörler ve 10 
megavat gücün altındaki mikro reaktörle-
rin tercih edilebileceğini söyledi.
Akyener, şu ifadeleri kullandı:"Türkiye 
yenilenebilir teknoloji ihraç eden bir ülke 
olmayı hedefliyor. Bu bağlamda Türki-
ye'nin deniz üstü rüzgar türbinlerine, 
türbin teknolojilerine çok yatırım yapması 
gerekiyor ama ondan da önemlisi küçük 
modüler nükleer ve mikro nükleer reak-
törlere yatırım yapılması gerekiyor ve bu 
alanda kabiliyetlerin daha çok geliştirilme-
si gerekiyor. Özellikle mikro reaktörlerdeki 

maliyetler düştüğünde güneşin yerini 
tamamen mikro nükleer alabilir. Bunlar 
halledilebilirse Türkiye karbon yoğunluğu 
noktasında çok ciddi yol katetmiş olacak."
Türkiye'nin ilk nükleer enerji santralinde 
inşaat devam ediyor.Mersin'de inşaatı 
devam eden ve Türkiye'nin ilk nükleer 
enerji santrali olma özelliği taşıyan Akkuyu 
Nükleer Güç Santrali (NGS) tam kapasi-
te devreye girdiğinde, yılda yaklaşık 35 
milyar kilovatsaat elektrik üreterek Türki-
ye'nin elektrik talebinin yüzde 10'unu tek 
başına karşılayabilecek. Toplam 4 üniteden 
oluşacak ve 4 bin 800 megavat kurulu güce 
sahip olacak santralin ilk ünitesinin 29 
Ekim 2024'de devreye alınması öngörülü-
yor. / AA
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İHRACATÇI BİRLİKLERİ , UŞAK ‘TA ‘GERİ 
DÖNÜŞÜM SEKTÖRÜ’ KONFERANSINA KATILDILAR

Uşak Ticaret ve Sanayi Odası ve Uşak 
Organize Sanayi Bölgesi ev sahipliğinde, 
Ege İhracatçı Birlikleri koordinasyonu ile 
Türkiye Tekstil ve Hazır Giyim Birlikleri-
nin Sürdürülebilirlik Komitesi üyelerinin 
katılımlarıyla düzenlendi. 

Uşak Ticaret ve Sanayi Odası ve Uşak 
Organize Sanayi Bölgesi ev sahipliğinde, 
Ege İhracatçı Birlikleri koordinasyonu ile 
Türkiye Tekstil ve Hazır Giyim Birlikleri-
nin Sürdürülebilirlik Komitesi üyelerinin 
katılımlarıyla düzenlendi.  
'Tekstil Dönüşümünde Global Eğilimler ve 
Uşak Sanayisinin Konumu’ konferansa baş-
ta Uşak Valisi Dr. Turan Ergün olmak üzere 
TİM Başkan Yardımcısı & GAİB Koordina-

tör Başkanı A. Fikret Kileci, Koordinatör 
Başkanı ve ETHİB Başkanımız Jak Eskinazi, 
UTSO Başkanı S. Selim Kandemir ve UOSB 
Başkanı Halil Ağaoğlu katıldılar.
Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı Sanayi Genel 
Müdürlüğü Daire Başkanı Ziynet Berna 
Orhan ve Ticaret Bakanlığı İhracat Genel 
Müdürlüğü Tekstil ve Konfeksiyon Ürünle-
ri Dairesi Başkanlığı Şube Müdürü Zeynep 
Domaniç , EHKİB Başkanımız Burak Sert-
baş, İTHİB Başkanı Ahmet Öksüz, UTİB 
Başkanı Pınar Taşdelen ve ilgili birliklerin 
Yönetim KuruluÜyeleri katılım sağlayarak 
birlikte konferans sonrası UOSB Bölgesin-
de faaliyette bulunan işletmeleri ziyaret 
ederek bilgiler aldılar. / Feyzi Davulcu

NÜKLEER ENERJİ YEŞİL DÖNÜŞÜM 
SÜRECİNDE KİLİT ROL OYNAYACAK

TESPAM Başkanı Oğuzhan Akyener, 
“Türkiye yenilenebilir enerji alanında 
büyük hamleler yapmaya devam edecek, 
ancak nükleersiz yeşil dönüşüm mümkün 
değil.” dedi.

İlk nükleer reaktörünü gelecek yıl devreye 
almayı planlayan Türkiye'nin bu alandaki 
hedeflerini AA muhabirine değerlendi-
ren Akyener, nükleer enerji santrallerinin 
diğer kaynaklara göre avantajlı olduğunu 
ifade etti.Akyener, ülkede enerji talebinin 
giderek artacağına işaret ederek, elektrikli 
araçların yaygınlaşmasıyla birlikte enerji 
talebinin karşılanmasında nükleer enerjinin 
önemli rol oynayacağını söyledi.Elektrik 
tüketimi 1 birim olan hanelerin elektrikli 
araçla birlikte tüketiminin 4 birime çıkabi-
leceğine işaret eden Akyener, "Bu, elektrik 
talebinin de çok ciddi anlamda artması 
anlamına geliyor. Yükselen enerji talebi, 
kapasite faktörü düşük olduğu için sadece 
güneş enerjisi santralleri (GES) ya da rüz-
gar enerjisi santralleri (RES) ile karşılana-
maz." değerlendirmesinde bulundu.
Akyener, "Türkiye yenilenebilir enerji 
alanında büyük hamleler yapmaya devam 
edecek, ancak nükleersiz yeşil dönüşüm 
mümkün değil. Nükleer enerji santralleri 
kesintisiz baz yük ihtiyacını karşılayacak 
elektriği sağlayabiliyor. Bu sebeple nükleer 
enerjiye yüksek miktarda yatırım yapmak 
gerekiyor. Türkiye büyüme hedeflerinden 
de taviz vermeyecek. Ülkenin ciddi anlam-
da enerji açlığı var. Enerji açlığımızı kontrol 

altına alabilmek için nükleer olmazsa 
olmaz." değerlendirmesinde bulundu.
"Güneşin yerini mikro nükleer alabilir"
Yenilenebilir enerjide Türkiye'nin büyük 
potansiyeli bulunduğunu vurgulayan 
Akyener, söz konusu kaynakların verimini 
artırmak için depolama teknolojilerinden 
destek alındığını ifade etti.Akyener, depo-
lama teknolojilerine yoğun ilgi olduğuna 
dikkati çekerek, "Türkiye'de depolamalı 
GES ve RES kurulması için büyük talep 
oluştu. Bundan faydalanacaksınız tabii ama 
uzun vadeli projeksiyonlara baktığınızda 
depolamanın da bir sınırı var." dedi.
Depolamaya rağmen güneşin kapasi-
te faktörünün düşük kaldığını belirten 
Akyener, bu aşamada 300 megavat kurulu 
güce kadar küçük modüler reaktörler ve 10 
megavat gücün altındaki mikro reaktörle-
rin tercih edilebileceğini söyledi.

Akyener, şu ifadeleri kullandı:

"Türkiye yenilenebilir teknoloji ihraç eden 
bir ülke olmayı hedefliyor. Bu bağlamda 
Türkiye'nin deniz üstü rüzgar türbinlerine, 
türbin teknolojilerine çok yatırım yapması 
gerekiyor ama ondan da önemlisi küçük 
modüler nükleer ve mikro nükleer reak-
törlere yatırım yapılması gerekiyor ve bu 
alanda kabiliyetlerin daha çok geliştirilmesi 
gerekiyor. Özellikle mikro reaktörlerde-
ki maliyetler düştüğünde güneşin yerini 
tamamen mikro nükleer alabilir. Bunlar 
halledilebilirse Türkiye karbon yoğunluğu 

noktasında çok ciddi yol katetmiş olacak."

Türkiye'nin ilk nükleer enerji santralinde 
inşaat devam ediyor
Mersin'de inşaatı devam eden ve Türki-
ye'nin ilk nükleer enerji santrali olma özel-
liği taşıyan Akkuyu Nükleer Güç Santrali 
(NGS) tam kapasite devreye girdiğinde, 
yılda yaklaşık 35 milyar kilovatsaat elekt-
rik üreterek Türkiye'nin elektrik talebinin 
yüzde 10'unu tek başına karşılayabilecek. 
Toplam 4 üniteden oluşacak ve 4 bin 800 
megavat kurulu güce sahip olacak santra-
lin ilk ünitesinin 29 Ekim 2024'de devreye 
alınması öngörülüyor.Akkuyu NGS'den 
sonra Sinop ve Trakya'da da nükleer enerji 

santralleri planlanıyor.Türkiye'nin 2053'e 
kadar karbon nötr hedefine ulaşmada 
nükleer enerji önemli rol üstleniyor. Bu 
kapsamda, büyük ölçekli santrallere göre 
daha hızlı ve düşük maliyetle devreye 
giren küçük modüler reaktörler ve mikro 
nükleer reaktörlere yönelik lisanslama ve 
teknolojik gelişim sürecine ilişkin çalışma-
lar da yürütülüyor.

Ulusal Enerji Planı çerçevesinde 2035'e 
kadar enerji portföyüne 7,2 gigavat, 2050 
sonuna kadar 20 gigavatın üzerinde nükle-
er enerji kapasitesi eklenmesi hedefleniyor. 
/ AA
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İKLİM HEDEFLERİNE ULAŞMANIN MALİYETİ ARTIYOR
Dünya Doğal Hayatı Koruma Vakfı 
(WWF) finans yöneticisi Aaron Vermeu-
len, sadece küresel güney ülkelerinin ik-
lim hedeflerine ulaşabilmeleri için 2030’a 
kadar yıllık 4,5 trilyon dolara ihtiyaç 
duyulacağını söyledi.

Birleşik Arap Emirlikleri'nin Dubai ken-
tinde devam eden Birleşmiş Milletler (BM) 
İklim Değişikliği Çerçeve Sözleşmesi 28. 
Taraflar Konferansı (COP28) kapsamında 
Dünya Doğal Hayatı Koruma Vakfı (WWF) 
tarafından "İklim İçin Hemen Finansman! 
İklim Finansmanının Kilidini Açmak" 
başlıklı panel düzenlendi.Panelde, WWF'in 
İklim ve Enerji Politikaları yöneticisi Fer-
nanda Carvalho, finans departmanı yöne-
ticisi Aaron Vermeulen, orman departmanı 
yöneticisi Fran Price ile Afrika Politika ve 
İşbirliği Başkanı Laurent Some yer aldı.Pa-
nelin ilk konuşmacısı Carvalho, finansman 
sorununun iklim eylem planında konu-
şulan önemli meselelerden biri olduğuna 
dikkati çekerek, "COP28’e bazı olumlu 
sinyallerle başladığımızı düşünüyorum 
ama ihtiyacımız olan kaynağı göz önünde 
bulundurduğumuzda bu olumlu sinyaller 
aslında sadece emekleme aşamasında." 
dedi.COP zirvelerinde, iklim kriziyle mü-

cadelede oluşturulan çeşitli fonlara milyar-
larca dolar aktarılacağı yönünde taahhütler 
verildiğini hatırlatan Carvalho, öte yandan 
gelinen son noktada artık trilyon dolar 
seviyesinde fonlara ihtiyaç duyulduğunu 
belirtti.Vermeulen ise "Sadece küresel gü-
ney ülkelerinin, iklim hedeflerine ulaşabil-
meleri için 2030'a kadar yıllık 4,5 trilyon 
dolara ihtiyacı olacak." diye konuştu.
BM’nin, sıfır emisyon hedeflerine ulaşıl-
ması için gereken finansmandan çok uzak 
olunduğu görüşünü paylaşan Vermeulen, 
iklim hedeflerine ulaşılması için hükü-
metler kadar özel finans sektörünün de 
yeni stratejiler geliştirmesi gerektiğinin 
altını çizdi.Bu noktada Avrupa Merkez 
Bankasının (ECB) düzenlemeye giderek 
iklim krizi risklerine karşı bankalardan 
çeşitli taleplerde bulunduğunu anımsatan 
Vermeulen, "Eğer bu Avrupa'da gerçekleş-
mezse, dünyanın geri kalanında hiç gerçek-
leşmez." dedi.Daha sonra söz alan Price, 
iklim kriziyle mücadelede ihtiyaç duyulan 
finansman ile ayrılan fonlar arasında ciddi 
fark olduğuna dikkati çekti. Price, "2030'a 
kadar orman kaybını durdurmak ve tersine 
döndürmek için ortalama yıllık 460 milyar 
dolara ihtiyaç duyulduğu tahmin ediliyor." 
diye konuştu.COP27’de başlatılan Orman 

ve İklim Liderleri Ortaklığı programı çerçe-
vesinde ulusal eylem planlarına Kolombi-
ya, Gana, Kongo Demokratik Cumhuriyeti 
ve Papua Yeni Gine’deki ormanların korun-
ması maddesinin dahil edilmesinin önemli 
bir gelişme olduğunu vurgulayan Price, 
"Bunlar doğru yönde adımlar ve verilen 
sözler gayet güzel ama bizim nihayetinde 
harekete ihtiyacımız var. Bizim COP’tan 

beklentimiz artık söz vermenin ötesinde, 
harekete geçilmesi." ifadesini kullandı.
Panelin son konuşmacısı Some ise Afri-
ka’nın küresel ısınma kaynaklı aşırı hava 
olaylarından en çok olumsuz etkilenen 
bölgelerden biri olduğuna işaret ederek, 
kıtadaki gelişmekte olan ülkelere vadedilen 
yardım sözlerinin artık hayata geçirilmesi 
gerektiğini dile getirdi. / AA

“MAHSUSA” DİZİSİ BUGÜN YAŞANAN 
OLAYLARA MERCEK TUTMAYI AMAÇLIYOR

Üç sezon ve 26 bölüm hazırlanan dizinin 
ilk bölümleri TRT'nin uluslararası dijital 
platformu tabii'de yayınlandı.Dizi, Trab-
lusgarp'ı işgal eden İtalyan ordusuna karşı 
koyacak düzenli ordu imkanı olmaması 
nedeniyle bir avuç gönüllü Osmanlı suba-
yının yerel halkın desteğini almayı başara-
rak işgale karşı başlattıkları büyük direnişi 
ekrana getiriyor.A23 Medya yapımı dizinin 
yayına giren ilk bölümlerinde aralarında 
o tarihlerde Kurmay Binbaşı olan Mustafa 
Kemal Atatürk ile Enver Paşa'nın da oldu-
ğu Osmanlı subaylarının Trablusgarp'taki 
mücadelesine odaklanıyor.
"Ömer Muhtar'ı diziye koymak bizim için 
keyifliydi"
Dizinin senaristlerinden Ozan Bodur, AA 
muhabirine yaptığı açıklamada, dönem 
filmlerinde geniş çaplı araştırma sürecinin 
önemine değinerek, diziyi kaleme alırken 
çok fazla kahraman ve hikayeden dolayı 
zorlandıklarını söyledi.Osmanlı subayları-
nın yanı sıra Trablusgarp'a gidip savaşan 
çok fazla gönüllü kahraman olduğunu da 
aktaran Bodur, "Bu kahramanlar içerisinde 
kimi seçeceğiz, hangi hikayelere değece-
ğiz? Bunun yanında yerli unsurlarda kime 
temas edeceğiz? Orada Osmanlı subayları 
gönüllü bir direniş ortaya koyuyor ama 
direnişin en büyük ayaklarından bir tanesi 
de yerel güçlerin kendilerine verdiği des-
tek. Bu desteğin de çok geniş bir yelpazesi 
var." dedi.O dönem Senusi tarikatını kuran 
Muhammed ibn Ali el-Senusi ile Ömer 
Muhtar'ın kahramanlıklarına da dizide yer 
verdiklerini kaydeden Bodur, şöyle devam 
etti:"Belki de Mahsusa projesinin en öne 
çıkan hikayelerinden bir tanesi şu; Mus-
tafa Akad filmiyle Ömer Muhtar'ın 1930'lı 

yıllarda işgalci İtalyanlar'a karşı yaptığı 
destansı mukavemeti dünya seyretmişti. 
Ama ondan önce Ömer Muhtar savaşmayı, 
hücre yapı örgütlenmeyi kimden öğrendi. 
Her şeyden önce düzenli bir birliğe kar-
şı muharebe nasıl verilir vesaire? Ömer 
Muhtar'a ve ekibine bunu öğreten düzenli 
bir güç, bir kurmay beyin vardı. Bu kur-
may beyinler kimdi? Belki de seyirciler ilk 
defa bu hikayede bunları öğrenecek. Ömer 
Muhtar'ı diziye koymak bizim için keyif-
liydi. Bunun yanında İzzeddin el-Kassam 
vardı. Bu karaktere ayrı bir önem verdik. 
Hikayede tıkandığımız bir nokta oldu ve 
Enver Paşa ile ekibinin oradan mutlaka 
kurtulması gerekiyordu. Buraya çok reel 
isim koyabilirdik. Ama birisinin hatırası 
yaşasın, birisine değelim istedik. Gerçek 
hikayesinde İzzeddin el-Kassam, Trab-
lusgarp savaşına mücahitleriyle beraber 
destek veriyor. Biz gerçeği kurguya kurban 
etmeden düzgün bir hikaye kuralım istedik 
ve İzzeddin el-Kassam, Enver Paşa ve eki-
bini kurtardı. Şu andaki süreçte de ismi çok 
fazla anılıyor. Fakat belki Araplar, Türkler 
bile İzzeddin el-Kassam'ın 1911'de gönüllü 
Osmanlı subaylarıyla beraber işgalcilere 
karşı savaştığını bilmiyordu."
"Emperyalizm bütün argümanlarıyla sal-
dırırken 'ne yapabiliriz'in cevabını tarihin 
eczanesinden aldık"
Bodur, dizinin diğer kahramanlarına 
değinerek, "Mustafa Kemal Atatürk, Enver 
Paşa, Fethi Okyar gibi, ilerleyen yıllarda 
Türk savunma sanayisinde çok önemli bir 
adım atacak ve 1940'lı yıllarda İsrail ilan 
edildikten sonra oradaki Arap mücahitlere 
silah satacağı sırada esrarengiz bir patla-
mayla Sütlüce'de hayatını kaybeden Nuri 

Bey'in (Killigil) anısı yaşasın istedik. Bunla-
rı tek tek drama doğası çerçevesinde dizide 
gerçekleştirdik." diye konuştu.
Bu yapımda bir kavram ve söylem üs-
tünlüğü ortaya koymayı amaçladıklarını 
vurgulayan Ozan Bodur, şunları kaydet-
ti:"Bazı yerlerde tıkanıp kalıyoruz, Orta 
Doğu halkları, Müslümanlar, Doğulular, 
Türkler, Kürtler, Araplar olarak bir kav-
ram ortaya koyma konusunda. Bugün 
üstümüze emperyalizm bütün argümanla-
rıyla saldırırken 'ne yapabiliriz'in cevabını 
tarihin eczanesi içerisinden, Trablusgarp 
direnişinden aldık. Birbirimizle nasıl sırt 
sırta dayanmalıyız, kol kola girmeliyiz, bu 
emperyal söyleme karşı ne geliştirmeliyiz 
diye bunun için böyle bir hikaye kurduk. 
26 bölümden oluşan harika bir hikaye oldu. 
İnşallah dünya seyircisi de yavaş yavaş 
izlemeye başlayacak. Sonucu umarım güzel 
olur."Bodur, dizi seyircilerinden olumlu 
görüşler aldığını söyleyerek, "Bazı şeyleri 
seyirci ilk defa seyrediyor, duyuyor. Mil-
letleri millet yapan şeylerin başında tarih, 
kültür, duygu birliği gelir. Bizim gençleri-
mize yapılan en büyük haksızlık, bu tarih 
birliğinin altına koyulan dinamitlerdir. Biz 
Enverizm, Kemalizm gibi çeşitli blokların 
etrafına ayrılmışız. Gençlerimizi de buna 
sürüklüyoruz. Biz gençlerimize burada 
total tarih birliğini sunduk. Bu tarih birliği 
içerisinde bütün kahramanların hikayesini 
ortak bir öykü içerisinde nasıl görebilir-
ler, bunu sunduk. Biz her şeyden önce bu 
hikayeyle bir kavram üstünlüğü ortaya 
koymaya, mercek tutmaya, yol göstermeye 
çalışıyoruz." değerlendirmesinde bulundu.
"O dönem kullanılan araçlar, toplar, tüfek-
ler hepsi ince şekilde tasarlandı"

Dizinin yapımcılarından Uğur Veli de dizi-
ye 2020'de çalışmaya başladıklarını belirte-
rek, "Okurken bizi çok heyecanlandıran bir 
mevzuydu. Enver Bey'in bu konuda birçok 
hatıratı, belgeler var. Bunları ekrana doğru 
yansıtma konusunda da insan endişeye 
düşüyor ve işin ciddiyeti orada başlıyor. 
Senaryonun emin ellerden çıkması ve doğ-
ru yolda yürüdüğümüze emin olmamız 
yaklaşık 1 yıl sürdü." ifadelerini kullandı.
Prodüksiyon sürecinde ciddi bir araştırma 
yaptıklarını da anlatan Veli, şu bilgileri 
verdi:"O dönem Osmanlı subaylarının 
kullandığı silahların versiyonları, İtalyan 
ordusunun kullandığı silahlar, üniformalar 
ve çok farklı yerel unsurlar var. Bu unsur-
lar içerisinde en çok sahnede gördüğümüz 
Senusiler, Tuaregler ve Avakirler var. 
Hepsinin kostümüyle ilgili ciddi çalışma 
yapıldı. Hatta İtalyan askerlerinin o dönem 
kullandığı üniformalarla ilgili İtalya'da 
Vatikan'daki arşivlere kadar ulaşan bir 
serüven oldu. Pek çok isim tarafından yüz-
lerce kostüm dikildi. O dönem kullanılan 
araçlar, aslına uygun olarak toplar, tüfek-
ler hepsi ince şekilde tasarlandı. Batı'daki 
kaynaklardan da taramalar yapıldı."Veli, 
Trablusgarp savaşından bahsederek, 
"Osmanlı ordusunun ilk defa gayri nizami 
harp yönüyle ortaya çıktığı bir savaş. Bizim 
subaylarımız rütbelerini söküp, jandarma 
müstafisi olarak gidiyorlar ve orada bir 
örgütlenme yapıyorlar. Tarihin ilk hava 
bombardımanı bu savaşta yapılıyor. İtalyan 
ordusu bu savaşa 6 uçakla geliyor.  / AA
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ÇAVUSOĞLU ECZANESİ
BOZKURT MAH.ŞEHİT ALİ RIZA HORASAN CAD.
NO:101/B ÇOKKOZLAR YOLU ÇAY KENARI
223 55 55

SEVİNÇ ECZANESİ
CUMHURİYET MAH.MEHMET TEVFİK ÇAMCI SOK.
NO:5/A HALK KONUTLARI KANSER HASTANESİ 
KARŞISI
216 33 48

AYKANAT ECZANESİ
DİKİLİTAŞ MAH.1. TAŞLIK SOKAK NO: 17/B DÖRTLER 
EKMEK FIRINI ÜSTÜ
216 10 16
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V

İl Jandarma Kom: 0276 216 36 76

Uşak Barosu: 0276 215 91 67

SGK: 0276 227 39 11
İl Sağlık Müdürlüğü: 0276 227 00 34
Halk Sağlığı Müd: 0276 216 40 01
Orman İşletme Müd: 0276 227 00 38

Defterdarlık: 0276 223 54 88
V

İş-Kur İl Md: 0276 212 14 62
Kadastro Müdürlüğü: 0276 223 09 62
T
Karayolları 25. Şube Md: 0276 227 27 40
DSİ
Kültür T

Müftülük: 0276 223 12 68
Nüfus Md: 0276 223 54 75
Telekom İl Müd: 555 10 12
San. ve 

KYY Md: 0276 223 98 27

Gıda, Tarım ve Hayv. İl Md: 0276 231 1504
EDAŞ: 0276 231 16 60

Banaz Kaymakamlığı: 0276 3151019
Banaz Bld: 0276 315 10 35
Eşme Kaymakamlığı: 0276 4141002

Karahallı Kaymakamlığı: 0276 517 1545

1 56
Ulubey Kaymakamlığı: 0276 716 27 00

Çevre Sağlık Lab: 0276 227 39 56
Halk Sağlığı Lab: 0276 227 39 89
V

Alo V
Alo İlk Yardım: 112
Yangın: 110

Jandarma : 156
Alo Zabıta: 153
Orman Yangın: 177

Arıza: 186

Doğalgaz 

Ulaşım ve Konaklama

DDY Gar Müdürlüğü: 0276 216 60 73
Hava Meydanları İş: 0276 253 37 42
Anadolu Ulaşım: 444 01 64

Pamukkale T
Tur: 0276 227 99 99

Ağaoğlu Otel: 0276 223 38 14
On Arslan Otel: 0276 215 17 91
Şahlan1: 0276 223 38 41
Dülgeroğlu Otel: 0276 227 37 73
Otel Çardak: 0276 227 20 88
Grand Otel Uzcan: 0276 224 60 60
Uşak Sanat Konağı:276-224 36 37
                                506-116 66 51
Kargolar
Sürat Kargo: 0276 224 50 79
Ekspres Kargo: 0276 215 26 69
Aras Kargo: 0276 212 44 60
Y
Noterler
1. Noter: 0276 215 18 43
2.Noter: 0276 227 25 24
3. Noter: 0276 212 38 70
4. Noter: 0276 227 82 18
5. Noter: 0276 224 47 47
6. Noter: 0276 227 75 52  

AK
CHP: 0276 223 99 29
MHP: 0276 224 35 22
DSP: 0276 224 42 87
DP: 0276 224 42 87
SP: 0276 223 01 92

Rektörlük:0276 221 21 21

Uşak Sağlık Y.O: 0276 227 20 72
Uşak Meslek Y.O: 0276 223 03 96
Banaz Meslek Y.O: 0276 315 14 42
Eşme Meslek Y.O: 0276 414 36 00
Karahallı Meslek Y.O.: 0276 517 16 91

Y.O: 0276 618 15 31
Ulubey MYO Açık Öğr. Fak.: 0276 223 20 50

Güzel Sanatlar Fak: 0276 221 21 38

Bankalar

Vakıf Bankası: 0276 212 16 40
Halk Bankası: 0276 221 30 30
İş Bankası: 0276 227 77 41

TEB: 0276 224 51 64
Y

Akbank: 0276 215 17 17
Şekerbank: 0276 215 15 20
Kuveyt Türk: 0276 227 77 49
QNB

ÖNEMLİ TELEFONLAR

ABD YÖNETİMİ UKRAYNA YARDIMLARI 
İÇİN KONGRE'DEN EK BÜTÇE TALEP ETTİ

ABD’de Başkan Joe Biden 
yönetimi, Kongre’den, Rus-
ya ile olan savaşta Ukray-
na’ya yardım gönderilmesi 
için ek bütçe talebinde 
bulundu.

Beyaz Saray Yönetim ve 
Bütçe Ofisi Direktörü Sha-
landa Young, Temsilciler 

Meclisi ve Senatoya gönder-
diği mektupta, Ukrayna'ya 
gönderilen yardımların 
durumunu ele aldı.

Young, söz konusu mektup-
ta, "(Rusya-Ukrayna Sava-
şı'nda) Ukrayna'yı destek-
leyecek paramız kalmadı" 
ifadesini kullanarak Kong-

re'nin yardım için teklif edi-
len ek bütçeyi onaylamasını 
talep etti.ABD'nin Ukray-
na'ya silah ve yardım gön-
dermek için ayırdığı fonun 
yıl sonuna kadar tükene-
ceğinin altını çizen Young, 
Ukrayna'nın ekonomisinin 
çökmesinin, "savaşa devam 
edemeyecekleri" anlamı-

na geldiğini belirtti.Biden 
yönetimi ekimde, Kong-
re'den, çoğunluğu Ukrayna 
ve İsrail'e desteğin yanı sıra 
ABD-Meksika sınırındaki 
güvenlik önlemlerini artır-
mak için 105 milyar dolarlık 
ek fon istemişti. / AA
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Müşterilerimize hergün daha hızlı, 
yaratıcı ve dinamik fikirler sunuyoruz. 

Grafik & Tasarım ekibimiz her türlü işinizi 
baskıya en uygun olarak tasarlar, hazırlar 

ve kusursuz bir işin temelini burada 
atmış olurlar.

TASARIM
Şekilli kesimden, kısmi laka, varak 

yaldızdan, selefona, gofreye.(kabartma)
Olay Matbaası’na gelen bir işiniz tasarım 

halinden son ana kadar bizim çatımız 
altında üretilir. Böylece %100 kontrol 

edilebilir bir süreci size sağlamış oluruz.

BASKI
SONRASI

TECRÜBENİN GÜCÜ
TASARIMDAN BASKIYA

15 yılı aşkın tecrübemiz, bizi matbaacılık ve özellikle 
ambalaj konusunda uzman konumuna getirdi. Devamlı 
yenilikleri aramamız, en son teknolojileri takip edip 
uygulamamız bizim matbaacılık ve ambalaj sektörünün 
sayılı firmaları arasında yer almamızı sağladı.

Ofset makinelerimizle her türlü 
müşteriye ve her ebat işe cevap 

verebilmekteyiz.
Saatte 16500 tabakalara varan hızlarla 

baskı yapabilen Heidelberg Ofset 
makinalarımız, kaliteli baskıyı en hızlı 

şekilde tamamlar

BASKI

MATBAA HİZMETLERİ
Ambalaj - Etiket - Dergi - Katalog - Kitap 

- Insert - Afiş -Broşür - Form - Çanta - 
Kurumsal Kimlik Tasarımı
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BJK ESKİ BAŞKANI ORMAN; “UŞAK’TA 
‘PARALAR NEREDE’ DİYE BAĞIRTTILAR”
BJK eski Kulüp Başkanı Fikret Orman, 
katıldığı televizyon proğramında şimdiki 
Başkan Ahmet Nur Çebi’yi suçlayarak 
Uşak ziyaretindeki kumpas kurulduğunu 
iddia etti.

Beşiktaş Jimnastik Kulübü Eski Başkanı 
Fikret Orman Sport Digital’de yayınlanan 
programda Fırat Günayer, Sercan Dikme 
ve Ertan Süzgün’ün konuğu oldu.

BJK eski Kulüp Başkanı Fikret Orman, 
katıldığı televizyon proğramında şimdi-
ki Başkan Ahmet Nur Çebi’yi suçlayarak 
Uşak ziyaretindeki yaşadığı çarpıcı anları 
anlattı..

BANA UŞAK'TA KUMPAS KURDULAR

Orman Uşak'tan bashederken; "Ben Başkan 
iken kumpas kurdular. Okul açılışı için 
gittiğim Uşak’ta ‘ paralar nerede’ diye 

bağırttılar. Bağırtan Genel Sekreter ile 
Uşak’taki dernek mensuplarıydı. Biz yap-
madık diyorlar. Peki soruyorum kim yaptı? 
En büyük suçlu karşısındakini suçlayarak 
bu suçtan bu işten sıyrılmaya çalışmaktır” 
dedi.
Beşitaş'ta 3 Aralık Pazar günü yapılacak 
başkanlık seçimi öncesinde çıktığı prog-
ramda açıklamalarına devam eden Fikret 
Orman şunları söyledi; “Ahmet Nur Çebi 
ve ekibi KPMCY’e bir rapor hazırlattılar. 

102 milyon euroluk bir balon oluşturdular. 
Çin kampı dahil, 6 milyon oradan, 5 mil-
yon buradan diyerek toplam 102 milyonluk 
bir balon sonucunda 11 dava açtılar. Ben 
Çin’e Huawei’den sponsorluk almak için 
gittim. Takımı da bu amaçla götürdük. 
Bayern, Arsenal gibi takımlar gidiyor BJK 
gidince sorun oluyor. Peki nasıl dünya ku-
lübü olacaksın” dedi. / Feyzi Davulcu

KADINLAR DÜNYA TEKVANDOSUNUN 
EN İYİSİ MERVE DİNÇEL KAVURAT OLDU
Milli sporcu Merve Dinçel Kavurat, Dünya Tek-
vando Federasyonu tarafından 2023 yılının en 
iyi kadın sporcusu seçildi.

Türkiye Tekvando Federasyonunun açıklamasına 
göre, İngiltere'nin Manchester şehrinde düzenle-
nen Tekvando Grand Prix Final müsabakalarının 
ardından 2023 yılının en iyilerinin ödüllendiril-
diği gala gecesi düzenlendi.Gecede milli sporcu 

Merve Dinçel Kavurat, yılın kadın tekvandocusu 
seçildi.
Milli sporcu, mayıs ayında Azerbaycan'da dü-
zenlenen Dünya Tekvando Şampiyonası'nda altın 
madalya kazanırken aynı zamanda şampiyona-
nın en değerli kadın sporcusu (MVP) ödülünün 
sahibi olmuştu.Merve, İngiltere'de dün sona eren 
organizasyonda da bronz madalya kazanmıştı. / 
AA


